



30<sup>th</sup> May, 2019

Circular No.: 18081

Dear Parents/Guardians,

**Applications for Special Examination Arrangements in HKDSE from Candidates with Special Needs**

Candidates with special needs may apply for special examination arrangements or exemption from component(s)/part(s) of an examination in the Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination. School candidates should submit their applications to the Hong Kong Examinations and Assessment Authority via schools. Candidates should submit their applications two years before the HKDSE (i.e. in Secondary 5) so that they can be notified of the application results within the S5 school year. In case the students' conditions of disabilities are unstable, they may submit applications in the school year in which they sit the HKDSE.

Candidates with special needs who will be studying S6 in 2019/20 and have not submitted their applications before; and candidates with special needs who will be studying S5 in 2019/20 should submit applications to the HKEAA together with the supporting documents in September 2019. Candidates who want to apply for the special examination arrangements should complete the reply slip below and hand in to Mrs. A Lau on or before 27<sup>th</sup> June, 2019.

Parents/Guardians may download the Leaflets: Providing Services to Candidates with Special Needs at [http://www.hkeaa.edu.hk/DocLibrary/Candidates/Special\\_Needs\\_Candidates/leaflet\\_SN\\_chi\\_Aug2017.pdf](http://www.hkeaa.edu.hk/DocLibrary/Candidates/Special_Needs_Candidates/leaflet_SN_chi_Aug2017.pdf) to learn more about the details. For further enquiries, please contact the school office at 27118175. Thank you for your kind attention.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung  
Principal



---

**Reply Slip (Circular No. 18081 )**

My son/ward \_\_\_\_\_ (student's name) (Class No. \_\_\_) of Class \_\_\_\_, wants to apply for the Special Examination Arrangements in HKDSE.

Parent's/ Guardian's Signature: \_\_\_\_\_

Parent's/ Guardian's Name: \_\_\_\_\_ (Tel. no.: \_\_\_\_\_)

Date: \_\_\_\_\_

陳瑞祺(喇沙)書院  
九龍何文田常和街四號  
電話：二七一一八一七五  
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE  
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,  
KOWLOON, HONG KONG.  
TEL: 27118175  
FAX: 27621550

通告編號：18081

敬啟者：

「特殊需要考生的特別考試安排申請」

有特殊需要的考生報考香港中學文憑考試(文憑試)，可申請特別考試安排或豁免應考某科分部／部分試題。學校考生的申請須經由學校遞交予考評局。考生應在公開考試前兩年(即中五學年)為其學生遞交申請，以便在中五學年內獲知申請結果。倘若學生的殘障情況並不穩定，則可在其參加考試的學年遞交申請。

於2019/20學年就讀中六，有特殊需要而未曾遞交申請的考生；及於2019/20學年就讀中五的特殊需要考生必須於2019年9月遞交特別考試安排申請及證明文件。有意申請特別考試安排的考生，請填妥回條並於2019年6月27日前交予劉太以便跟進。

詳情可以下載單張「為特殊需要考生提供服務」，並細閱。  
[http://www.hkeaa.edu.hk/DocLibrary/Candidates/Special\\_Needs\\_Candidates/leaflet\\_SN\\_chi\\_Aug2017.pdf](http://www.hkeaa.edu.hk/DocLibrary/Candidates/Special_Needs_Candidates/leaflet_SN_chi_Aug2017.pdf)  
如有任何疑問，歡迎致電校務處查詢(電話：二七一一八一七五)。

此致

中四及中五級學生家長

二〇一九年五月三十日



陳瑞祺(喇沙)書院校長  
李丁亮 啟